

# HB Mødereferat d. 14-03-2023

HB

Start: Kl. 18:00



Deltagere: Flemming Otvald Jensen, Martin Kirkhammer, Søren Studsgaard, Jørn Engvang, Lisbeth Hansen, Sofie Pihl.  
Afbud: Peter Bo Olsen

Referent: Flemming Otvald Jensen

## Dagsorden:

1. Godkendelse af seneste [referat](#)
2. Godkendelse af dagsorden
3. Hovedbestyrelsen
  - a. Regnskab/budget 2022
    - i. Indkøb af PC'er
  - b. Fastlægge Krænkelspolitik i DJU (Se udsendt bilag)
  - c. Årsmøder/Repmøde 2023 d. 10/11 juni
  - d. Forsikringstilbud
  - e. DJU 75 års jubilæum 1. maj
  - f. DM ugen
  - g. Løn og MU-samtaler 23. marts
  - h. Valg til DIF's årsmøde
  - i. Orientering fra sektionerne
4. Strategi
  - a. Status på de 4. strategispor
  - b. Notat udviklingsaftaler
  - c. Google hjemmeside DJU
5. Næste HB-møde
6. Evt.

Emne/punkt	Beskrivelse/beslutning	Ansvarlig
1. Godkendelse af seneste referat	Godkendt.	
2. Godkendelse af dagsorden	Godkendt.	
3. Hovedbestyrelsen	<ol style="list-style-type: none"><li>a. Regnskab forventes færdiggjort i uge 13, 2023.<ol style="list-style-type: none"><li>i. Specifikationer til PC'er efterspørges i sektionerne. Midler er bevilget til 8 PC'er til en samlet pris på maks. 20000 kr.</li></ol></li><li>b. Der må ikke være tvivl i forhold til krænkelssager og, hvordan man skal forholde sig. Et møde aftales med Maiken fra DIF til at gennemgå udkast til vejledning/guideline/anbefalinger til håndtering af krænkelser.</li><li>c. Afholdes formentligt i Idrættens Hus. Årsmøderne</li></ol>	<ol style="list-style-type: none"><li>b. Lisbeth, Sofie og Jørn.</li><li>e. Flemming</li></ol>

# HB Mødereferat d. 14-03-2023

HB

Start: Kl. 18:00



	<p>forskydes tidsmæssigt, så de passer med den efterfølgende jubilæumsfest uden for lang ventetid.</p> <p>d. Forsikringstilbud er blevet modtaget og det vurderes, om DJU licensen skal inkludere forsikringen imod en kontingentstigning på 130 kr./år. Minimum 50% af medlemmerne skal tilslutte sig for at tilbuddet kan gøres gældende. Sum ved invaliditet = 500.000 kr. Sum ved død = 500.000 kr. Dækning fra mengrad 8%. Dækning kun ved ulykke sket under træning eller turnering.</p> <p>e. Gode ideer til underholdning til overkommelig pris efterspørges. Flemming undersøger muligheden for live band om aftenen den 10. juni.</p> <p>f. DM-ugen afholdes 24. juni 2023. DJU er de eneste, der skal være i Gigantium.</p> <p>g. MU-samtaler gennemført med Vini og Susanne. DL har besluttet at gennemføre MUS med Sofie også, selvom hun også får denne hos IKC.</p> <p>h. Hans Natorp genopstiller til formandsposten for DIF. Årsmødet afholdes 29. april.</p> <p>i. 1 Sølv- og 1 Bronzemedalje til JJ ved EM for ungdom. Der er lavet et europæisk udvalg i JJ med dansk deltagelse til at fremme trivsel hos udøverne. Godt samarbejde med det europæiske forbund i øvrigt. Elitestrategien skal tages op til revurdering/opdatering. Der sidder nogle unge mennesker i Breddeudvalget og det forsøges at få flere klubber i spil til at hjælpe med afvikling af opgaver. Der er afholdt fællestræning. På Judosiden er 2-3 hold i udlandet kontinuerligt. Der er OL kval. lige nu og Nordisk Mesterskab er til maj. Elitestrategien fungerer godt pt. På breddeområdet savnes opbakning til dommerområdet, vækst, kommunikation, stævneafvikling. Der er mange private stævner, der starter op rundt omkring i landet.</p>	
4. Strategi	<p>a. Status på strategisporene blev gennemgået. Det vurderes, at vi er godt med på de fleste af sporene, men spor 3 kræver muligvis lidt ekstra opmærksomhed samt de kommende års procesmål.</p> <p>b. Der er udarbejdet forslag til forskellige muligheder for udviklingsforløb/udviklingsaftaler med klubberne. Forløbene skal tilbydes gratis. Det er vigtigt, at resurser afstemmes i forhold til de aftaler, man forpligter sig til både fra DJU og klubbernes side.</p> <p>c. Der skal tages stilling til, hvordan DJU hjemmesiden skal struktureres. Flemming kontakter Susanne og hører status.</p>	c. Flemming
5. Næste HB-møde	Torsdag den 25. maj 2023 kl. 17:30-20:00.	Martin
6. Evt.	Det er ærgerligt spild af tid, at der skal bruges kræfter på at tjekke stævnekasserne efter brug. Der er gjort mange tiltag	Martin?

# HB Mødereferat d. 14-03-2023

HB

Start: Kl. 18:00



	<p>for at visualisere, hvilke ting der skal være i kasserne. Det overvejes, om man skal have en studentermedhjælper eller lignende til at hjælpe med kontrollen efter tilbagekomst i øst."Stillingen" opslås evt. på FaceBook. Der mangler muligvis båthorn/ringeklokker i kasserne til hjælp ved endt kamptid. Se endvidere bemærkninger ovenfor vedr. pc'er.</p>	
--	--	--